
Referat af brugerrådsmødet 13/6 – afbud Marianne 

Deltagende – Charlotte, Mira, Camilla, Camilla, Alma og Ulla  

 

ARC – Der har været holdt rideskolestævne, dejlig dag med god opbakning. 

Der vil være 2 ridelejre i sommerferien. Derefter sendes hestene på græs.  

Staldene vaskes ned og der vil være opsadlingskursus. 

 

ARK – Der har været deltagelse i Vestegnsmesterskab.  

Dressurstævnet er rykket til 9 og 10/7. 

Der har været lavet en brugerundersøgelse. Det generelle svar er at det er et godt sted at være. Der 

gøres opmærksom på at når der hygges om søndagen er alle velkomne. 

Der er lavet bookingsystem på vaskemaskinen.    

Der er indkøbt dressurunderlag, når vores ryttere starter for ARK. 

Der er blevet indkøbt nye støtter til spring. 

Der har været arbejdsdag med stor tilslutning. 

Alle hesteejere skal inden 1/8 have vasket deres boks ned. 

 

Nyt brugerrådsmøde fredag 21/10 kl. 1630 


